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Obec Bohuňovice

6. května 109, 783 14 Bohuňovice
tel.č.: 585 151 681 | e-mail: ou@bohunovice.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 2 Zastupitelstva obce Bohuňovice

konané dne 8. 12. 2022 v Kulturním domě od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 13 - RNDr. Josef Fryčák, Ing. Miroslav Hampl, Jiří Kamarád, Ing. Mgr.
Miroslava Müllerová, Danuše Nevtípilová, Mgr. Iveta Nováková, Ing. Radek
Pazdera, Jan Řapek, Tomáš Římský, Mgr. Jiří Slepica, Miroslav Spáčil, Mgr.
Jitka Stužková, Radka Zetková.

Omluveni: 2 - Ing. Josef Drška , Oldřich Weidinger
Neomluveni:
Předsedající: Mgr. Jiří Slepica
Zapisovatel*: Zbyněk Cenkl
Ověřovatelé zápisu: Ing. Mgr. Miroslava Müllerová,, Miroslav Spáčil

1. Program veřejného zasedání zastupitelstva č. 2

Navrhovaný program:

Zahájení a povinné procedurální body1.
Zpráva o činnosti RO a plnění úkolů ZO2.
Všeobecná diskuze3.
Rozpočtové opatření č. 10/20224.
Rozpočet na rok 2023 a rozpočtové opatření před koncem roku 20225.
Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2024-20256.
Finanční plán obnovy vodovodu7.
Odměny zastupitelů8.
Složení výborů ZO9.
Jmenování člena školské rady10.
Kontrola usnesení a závěr11.

Návrhová komise: Tomáš Římský, Mgr. Jitka Stužková, Radka Zetková

Hlasování: pro 13, zdržel se 0, proti 0

Řídící diskuse: Ing. Radek Pazdera

Hlasování: pro 13, zdržel se 0, proti 0

Diskuze:
RNDr. J. Fryčák Bod č. 7 je rozšířen o plán financování obnovy kanalizace

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje program veřejného zasedání zastupitelstva č. 2

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/2Z/2022 bylo schváleno.
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2. Zpráva o činnosti RO a ZO.

V příloze jsou vybraná usnesení rady obce od posledního ZO a přehled plnění úkolů ZO

Diskuze:
Ing. Mgr. M. Müllerová Ohledně  projektové  dokumentace  průtahu  obcí  -  je  nějak  omezena  pravomoc

RO ohledně finanční částky
Mgr. J. Slepica Není
Ing. Mgr. M. Müllerová Obec financovala PD, ale bude se Ol. kraj finančně podílet na financování průtahu

obcí. Slyšela jsem, že v Mor. Loděnici se musí pod vozovkou opravit kanalizace. Je
tomu tak?

RNDr. J. Fryčák Je potřeba udělat monitoring kanalizace.
Mgr. J. Slepica Ano, Ol. kraj se bude podílet na financování průtahu obcí.
Ing. R. Pazdera Obratiště u Sportklubu - v jakém je to stavu? Zda je stavba zkolaudovaná? Nebo je

tam zkušební provoz?
Mgr. J. Slepica Zkolaudovaná stavba není, budeme žádat o dílčí / částečné užívání. Stále je to stavba

a pro zhotovitele je problematické zabezpečení.
Ing. R. Pazdera Takže projíždíte stavbou,  takže je  to o osazení  značky,  kdyby se něco stalo,  ať

se z toho obec vyviní. Projíždíte stavbou. Mezi chodníkem a silnicí měly být sloupky,
které  nejsou  a  v  obratišti  je  změněna  výška  obrubníků  a  střed  obratiště  je
osazen menšími dlažebními kostkami. Tak se ptám, zda je to se souhlasem obce?

Mgr. J. Slepica Ano,  změny  jsou  se  souhlasem obce  a  projektanta.  Ano,  značka  by  tam  měla
být,  musíme  to  zkonzultovat  se  zhotovitelem,  kde  se  umístí.  Sloupky  budou
se  souhlasem  projektanta  oranžovo  -  bílé,  plastové.  Snížený  obrubník  je  kvůli
bezpečnosti cyklistů.

Ing. Mgr. M. Müllerová Obratište z parku má jeden jediný úzký nájezd pro kola, sloupky jsou nebezpečné -
nájezd pro cyklisty je nedostatečný.

Mgr. J. Slepica Je to proto, aby cyklisté nejezdili do protisměru.
Ing. R. Pazdera Je hezké, že RO bere na vědomí výsledky hospodaření CZ? Kam směřuje hospodaření

CZ, zda je potřeba zvýšit provozní dotaci a jaký je výhled na příští rok?
Mgr. J. Slepica Výsledky za říjen je zisk kolem 950 000 Kč. CZ má plyn na příští rok od Slovenských

elektrární ve spotu 50/50. 50% je pevná cena, která byla zafixovaná z minula a 50%
je ten spot. Což může být dobře z hlediska toho, že se můžeme dostat i pod spot.
Když cena na burze bude příznivější.

Ing. R. Pazdera Je potřeba si říct, do jaké výše budeme CZ dotovat. Ale za půl roku přijít s tím, že
abychom pokryli ztrátu tak do toho musíme dát osm nebo deset milionů mě připadá
pozdě.

RNDr. J. Fryčák Vzhledem  k  tomu,  že  hospodaření  za  říjen  dopadlo  pozitivně,  musíme  počkat
na hospodaření CZ za listopad a v lednu bychom se domluvili, co dál.

Ing. R. Pazdera Ano, o to mi jde. Já nemám problém dotovat CZ, ale ať si odsouhlasíme, kolik do toho
dáme. Ať si to řekneme v předstihu. Ne ať jsme postaveni před hotovou věc, že
abychom to zachránili, tak tam musíme dát deset milionů.

Mgr. J. Slepica Stejně musíme příští rok schválit smlouvu o dotaci pro CZ. Určitě nikoho nechceme
postavit před hotovou věc. Deset milionů to určitě nebude. Obávali jsme se zimy a
tepla ale pořád ta platba za plyn byla kolem 116 - 130 tis. maximálně. Samozřejmě
podle toho jak se vyvíjel spot a podle toho, že září bylo chladnější, říjen zase teplejší
a teď zase bude zima. Uvidíme jak se to bude vyvíjet.

RNDr. J. Fryčák V každém případě v lednu musíme udělat pracovní jednání ZO k této věci. To bude
nezbytné.

Ing. R. Pazdera Kol ik  budou  poplatky  za  vodu  a  odpady  a  jak  to  bude  v  roce  2023
s odpadovým hospodářstvím?

RNDr. J. Fryčák Svoz plastů, papíru a komunálu bude zajišťovat OHSO. Pro svoz Bio odpadu se bude
dělat  výběrové  řízení  na  firmu  a  cenu,  je  to  zvlášť,  na  základě  rozhodnutí
Valné hromady svazku obcí.

Ing. R. Pazdera My platíme jen svoz a cenu na skládce si určujeme sami?
RNDr. J. Fryčák Ano nicméně se dělalo výběrové řízení a my jsme se zúčastnili s nabídkou.
Dále probíhala diskuse ohledně ceny skládkování mezi Ing. R. Pazderou a RNDr. J. Fryčákem.
L. Pauch Smlouvy jsou krátkodobé nebo dlouhodobé?
RNDr. J. Fryčák Jsou na rok.
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L. Pauch Když máme svozovou síť, nestálo by o to uvažovat o spalovně? I v nemocnici je
spalovna, nikdo o tom neví. Spaluji tam i nohy a ruce. Zdali by nebylo možné místo
sběrného dvora postavit spalovnu. Unie to určitě bude dotovat.

Ing. J. Petřek Vyjádřil svůj názor k obratišti a dále k cenám energií u Centra zdraví.
Ing. Mgr. M. Müllerová Obec má u Sberbank cca 2,5 mil. Kč. Obec je přihlášena jako insolvenční věřitel. Kdo

zjišťoval  zdali  je  tomu  skutečně  tak.  Většina  insolvenčních  řízení  chce  řádnou
přihlášku. Jsme řádně přihlášeni do insolvenčního řízení?

Mgr. J. Slepica Přihlašovali jsme pohledávku do likvidace. Pak se to přesunulo do insolvenčního
řízení.  S  naší  právní  kanceláří  jsme  přihlásili  pohledávku  oficiálně  abychom
nepodcenili možná rizika. Podle neoficiálních informací bychom mohli být uspokojeni
z 90%.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice ukládá  radě obce předložit zastupitelům veškeré smluvní podklady a
kalkulace sdružení OHSO Šternberk ohledně svozu a ukládání odpadu. Termín 31. ledna 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2a/2Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bohuňovice  ukládá  finančnímu  výboru  vyhodnotit  předané  podklady  sdružení
OHSO Šternberk.  Termín příští zasedání zastupitelstva obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/2Z/2022 bylo schváleno.

.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bohuňovice  bere  na  vědomí  zprávu  o  činnosti  rady  obce  a  plnění  usnesení
zastupitelstva obce

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Všeobecná diskuse

Tento bod programu je určen k diskuzi pro občany a přítomné hosty, zpravidla trvá tento bod 30 minut.

Začátek v 18:10 hod.

Diskuze:
O. Pauch Co pan Cenkl pro mě jako pro občana vykonává? Jakou má práci?
Mgr. J. Slepica Pan Cenkl je hlavní účetní.
O. Pauch Na  hřbitově  není  už  moc  místa.  Proto  žádám  obec  aby  zapracovala

do  studie  hřbitova  rozptylovou  loučku  a  kolumbárium.
Mgr. J. Slepica Budeme se tím zabývat jak budeme dělat studii hřbitova.
L. Pauch Obec by měla vybudovat spalovnu. Mělo by se nechat vyjádřit občany, zdali si přejí

asfaltku nebo zanechat kostky.
Ing. R. Pazdera Průtah obcí patří kraji. Povrch který tam bude záleží na kraji.
P. Krajčová Chtěla bych upozornit, že zpracovaná studie není zaevidovaná takže není závazná.

Doporučuji zaevidovat.
Ing. J. Petřek Studie není schválená zastupitelstvem.
P. Kazíková Dotaz na provoz v sokolovně.
RNDr. J. Fryčák Rozvrh je zveřejněn na webu https://bohunovice.isportsystem.cz/
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P. Kazíková Vyvíjí se projekt Husinec?
RNDr. J. Fryčák Čekáme na vyhlášení dotace.
P. Kazíková Jaké jsou výsledky na výběrové řízení na SAAB?
RNDr. J. Fryčák Výběrové řízení se nevyhlásilo.
P. Kazíková Dotaz na koncepci obecní policie.
RNDr. J. Fryčák Koncepční materiál bude předložen zastupitelům v únoru.
P. Kazíková Dotaz na plán rozvoje sportu.
RNDr. J. Fryčák Měl by se aktualizovat dle současných podmínek.
P. Kazíková Kdo je technický dozor na obratišti?
Mgr. J. Slepica Je to pan Radek Kochta.
P. Kazíková Dotaz na dětské hřiště.
RNDr. J. Fryčák Bude projednáno v komisi rozvoje obce.
O. Pauch Vyjádřil svůj názor na dětská hřiště.
Mgr. J. Slepica Musíme dětské hřiště doplnit.
P. Krajčová Je možnost otevřít pro veřejnost hřiště ve školce?
P. Kazíková Děti ve školce odpoledne nechodí ven.
Mgr. J. Slepica Projednáme s panem ředitelem.
Konec v 18:45 hod.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Rozpočtové opatření č. 10/2022

V příloze je Rozpočtové opatření č. 10/2022, které se týká především zaúčtování pohledávky za Sberbank CZ,
a.s. v likvidaci v insolvenčním řízení ve výši 2.494.409,96Kč (pohledávka vyplývá z účetnictví Sberbank a tudíž
se považuje za přihlášenou do insolvence). Navyšujeme výdaje na par. 6409 o 2.494.409,96Kč a příjmy resp.
přebytek pol. 8115 o stejnou částku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje rozpočtové opatření č. 10/2022 v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/2Z/2022 bylo schváleno.

5. Rozpočet na rok 2023 a rozpočtové opatření před koncem roku 2022

Návrh  rozpočtu  2023  předpokládá  příjmy  a  výdaje  celkem  ve  výši  82.138.600,-Kč  tj.  se  zařazením
předpokládaného přebytku roku 2022 15.000.000,-Kč a splátkami úvěru ve výši 531.027,-Kč (ve financování
pol. 8115 a 8124). Změna proti návrhu rozpočtu na úřední desce je v příjmech na par. 3113 odpisy ZŠ, kde je
o 810.000,-Kč méně a o stejnou částku více je na pol. 1121 viz barevné označení v poznámkách.

Diskuze:
Ing. R. Pazdera Dotaz na paragraf 3722 a dále na prioritní akce obce.
Mgr. . Slepica Není zatím ustanovena Komise rozvoje obce. Bude projednáno v komisi.
Ing. Mgr. M. Müllerová Dotaz na paragraf 2212.
Ing. J. Petřek Upozornil na chybu názvu položky 1345.
Ing. R. Pazdera Finanční výbor navrhoval zvýšení daně z nemovitostí na dvojnásobek.
Mgr. J. Slepica Neměli bychom občany zatěžovat navýšením daně z nemovitostí.
Ing. R. Pazdera Navrhl dát do usnesení předložení plánu rozvoje obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje rozpočet na rok 2023 v předloženém upraveném znění.
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Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Müllerová)

Usnesení č. 4a/2Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice ukládá  radě obce předložit návrh aktualizace Programu rozvoje obce
s termínem příštího zasedání zastupitelstva

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Hampl)

Usnesení č. 4b/2Z/2022 bylo schváleno.

Rozpočtové opatření před koncem roku 2022 - ke konci roku 2022 je k provádění rozpočtových opatření radou
obce potřeba, jako každý rok, pověření zastupitelstva. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice pověřuje radu obce prováděním rozpočtových opatření před koncem roku
2022, která jsou během roku schvalována zastupitelstvem obce s tím, že o všech provedených opatřeních
bude informovat ZO na příštím zasedání ZO.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4c/2Z/2022 bylo schváleno.

6. Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2024-2025

Střednědobý  výhled  rozpočtu  se  stanovuje  na  2-5  let  následujících  po  roce,  na  který  se  sestavuje
rozpočet. V našem případě tedy na 2 roky a to na rok 2024 a 2025. Vychází ze skutečnosti roku 2021.

Diskuze:
Ing. R. Pazdera dotaz na přijaté dotace pro roky 2023 až 2025
Mgr. J. Slepica jedná se pravidelné dotace

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na roky 2024 a 2025.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/2Z/2022 bylo schváleno.

7. Finanční plán obnovy vodovodu

V kalkulaci finančního plánu obnovy vodovodů je vypočtena částka v plné výši 1.802.000,-Kč. Vzhledem k tomu,
že na úpravně vody (ÚV) v minulém roce byla vyměněna technologická část ( filtry,... ), provedena kontrola
vrtu, a vodovodní řád je v dobrém stavu na asi čtvrtinové době životnosti, nelze předpokládat v nejbližších
letech nutné velké opravy.

Z toho důvodu je předložen návrh na snížení ukládané částky v Plánu obnovy vodovodu pro následující 3 roky
na 1.100.000,-Kč.

Doplněno  na  stůl  zastupitelům  -  snížení  ukládané  částky  v  Plánu  financování  obnovy  kanalizace  pro
následující rok 2023 z částky 1.682.000,-Kč na 1.008.000,-Kč dle výpočtu, který jsme dělali s paní Česalovou.
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Diskuze:
Ing. R. Pazdera Jak se do kalkulace promítnou náklady na energie?
RNDr. J. Fryčák Náklady na energie jsou započteny. Do konce roku 2024 máme zafixovánu cenu.
Ing. Mgr. M. Müllerová Obec Hlušovice a Štarnov nám dluží za vodu. Proč máme „syslit“ 1.802.000,- Kč

pokud nám něco dluží? Neměli bychom to vymáhat? Kolik nám vlastně dluží?
RNDr. J. Fryčák Měla být podepsána dohoda, ale zastupitelstva těchto obcí ji neodsouhlasili.
Ing. R. Pazdera Máme podepsanou smlouvu ještě za pana Petřeka o stoprocentní úhradě nákladů

na investice spojené s úpravnou vody. Dohoda měla být na poměr počtu obyvatel.
U nás se schválila ale oni ji nechválili. Takže platí ta původní.

Ing. J. Petřek Musel by to být dar nebo by se to muselo započítat do ceny vodného.
Mgr. J. Slepica Musíme to znovu projednat s Hlušovicemi a Štarnovem.
Ing. J. Petřek Příští rok končí dotace. Musí se fakturovat všem stejně, jinak se poruší podmínky

dotace. Provozovatelem musí být obec.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje snížení ukládané částky v Plánu financování obnovy vodovodu
pro následující rok 2023 z částky 1.802.000,-Kč na 1.000.000,-Kč.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6a/2Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje snížení ukládané částky v Plánu financování obnovy kanalizace
pro následující rok 2023 z částky 1.682.000,-Kč na 1.008.000,-Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6b/2Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice pověřuje starostu obce k jednání s obcemi Hlušovice a Štarnov ohledně
dodržení úhrad nákladů spojené s investicí do úpravny vody dle uzavřených dohod.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6c/2Z/2022 bylo schváleno.

8. Odměny zastupitelů

Návrh byl zpracován ve dvou variantách navýšení odměn o 20% nebo o 50%. V případě navýšení o 20% by měl
zastupitel  o  171,-Kč  více  než  teď,  proto  rada  doporučuje  navýšit  odměny  neuvolněným zastupitelům a
nezastupitelům členům komisí a výborů odměny o 50%. Za celé minulé volební období se odměny zastupitelům
nenavyšovaly.

Diskuze:
zastupitelé proběhla diskuse ohledně maximální odměně předsedů komisí - nezastupitelů

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje odměny neuvolněným zastupitelům a nezastupitelům členům
i předsedům komisí a členům výborů dle předloženého upraveného návrhu s platností od 1.1.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 7/2Z/2022 bylo schváleno.

9. Složení výborů ZO

Předseda finančního výboru Ing. Josef Drška předložil návrh složení výboru - Jana Gürtlerová, Hana Štraitová,
Jaroslava Slouková a Lumír Hyneček

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje  členy finančního výboru ve složení:  Jana Gürtlerová, Hana
Štraitová, Jaroslava Slouková a Lumír Hyneček.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8a/2Z/2022 bylo schváleno.

Předsedkyně kontrolního výboru Ing. Mgr. Miroslava Müllerová předložila návrh složení výboru -  Danuše
Nevtípilová, Mgr. Žaneta Fryčáková

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bohuňovice  schvaluje  členy  kontrolního  výboru  ve  složení:  Danuše  Nevtípilová,
Mgr. Žaneta Fryčáková

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8b/2Z/2022 bylo schváleno.

10. Jmenování člena školské rady

Jedná se o doplnění člena do školské rady za obec Bohuňovice, jako zřizovatele. Za zřizovatele jsou ve školské
radě dva členové, v současné době je jmenován pouze jeden, a to paní Jitka Stužková. Paní Dokoupilová již
není zastupitelka, proto se navrhuje doplnění druhého člena z řad zastupitelů. Návrh je pan Jan Řapek.

Diskuze:
Ing. Mgr. M. Müllerová Navrhuje paní Radku Zetkovou
R. Zetková Návrh nepřijala

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice jmenuje pana Jana Řapka členem školské rady.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/2Z/2022 bylo schváleno.

11. Kontrola usnesení a závěr

Předseda návrhové komise Tomáš Římský přečetl přijatá usnesení zastupitelstva obce.

Mgr. Jiří Slepica ukončil zasedání ve 20:19 hodin

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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Ověřovatelé: Ing. Mgr. Miroslava Müllerová,   ............................................................
 

Miroslav Spáčil   ............................................................
 
Starosta Mgr. Jiří Slepica   ............................................................
 
Místostarosta RNDr. Josef Fryčák   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


